

**2020 年度小一入學  
自行分配學位取錄名單  
School Places Allocation - Primary One 2020  
List of Successful Applicants Discretionary Places**

90430441	90562534	91065135	91065402
90373871	91065046	91065143	91065429
90430417	91065062	91065305	91065445
90430433	91065089	91065372	

請於 2019 年 11 月 20 日或 21 日在學校辦公時間內，前往學校辦理註冊手續。倘若家長未能在指定限期內辦理註冊手續，則會被當作放棄自行分配學位論。

如果你的子女未能在現階段獲得一個自行分配學位，教育局將會在二零二零年一月上旬以書面通知你前往指定的統一派位中心，辦理統一派位選擇學校手續。每名兒童將由教育局盡量依據家長選擇的意願統一派位。

Parents have to come for registration on 20 or 21 November 2019 during school office hours. Failure to register with the school within the specified period would lead to forfeiture of the discretionary place offered to your child.

If your child has not been offered a Primary 1 discretionary place at the present stage, you will be informed by the Education Bureau in early January 2020 in writing to go to a designated Central Allocation Centre to make your choices of schools for Central Allocation. Each child will be allocated a Primary 1 place according to parental choice as far as possible.